



Referat fra Generalforsamling



Lystfiskerforeningen for Skive og Omegns ordinære generalforsamling

I Spinders hus Møllevej 1, Vridsted.

Torsdag den 23. november 2023 kl. 19.30.

Dagsorden:

1. Valg af dirigent.

Referat:

Johan blev valgt til dirigent.

Generalforsamlingen er indkaldt rettidigt hhv. på hjemmesiden og på Facebook.

Indkaldelse til generalforsamling via Cardinalen er ikke muligt, da klubbladet ikke længere bliver udgivet og sendt ud til medlemmerne. Bestyrelsen har forslag til en vedtægtsændring under indkommende forslag senere.

Dagsorden er hermed offentliggjort.

Finn Nielsen, medlem siden 1952, mener ikke, at generalforsamlingen er lovlig varslet.

Bestyrelsen tog herefter en timeout. Efter 10 minutter havde bestyrelsen truffet en beslutning.

Flemming fortalte forsamlingen, at bestyrelsen havde besluttet at fortsætte generalforsamlingen.

Forsamlingen modtog dette med glæde.

Hermed er mødet lovligt indvarslet og beslutningsdygtig.

2. Formandens (bestyrelsens) beretning.

Referat:

Beretning blev fremlagt af Flemming.

Helge: Er det rigtig forstået, at de 3 foreninger melder sig ud af KÅS.

Flemming: Jeg mener helt klart, at den nye forening melder sig ind i KÅS.

Jesper Bo: Hvad har I gjort af tanker omkring delefiskevand med den nye forening?

Flemming: Vi afventer at høre fra den nye forening.

Ole Dich: Som udgangspunkt har vi ikke noget fælles fiskevand.

Flemming: Der hvor lodsejerne styrer udlejningen, ved vi ikke, hvad der sker.

Helge: Hollænderen har købt Schneiders jord, hvad sker der her?

Flemming: Vi har lejet vandet af Hollænderen.

Mogens D: I aftes var der stiftende generalforsamling i den nye forening, så det er svært at gøre noget endnu.

Flemming: Enig.

Jesper Bo: Vi skal huske at gøre det, som er i LFSO's interesse fx ved at lade prisen stige pr. meter.

Flemming: Vi vil opføre os ordentlig, og meterprisen er ens for alle.

Johnny Thy: Det er kun de steder, vi ejer, hvor vi kan bestemme over vores vand. De andre steder er det lodsejerne, der bestemmer.

Jesper Bo: Hvad med KÅS-vandpleje, man undlader at kantskære, åen er smal og dyb og kvæg ud til kanterne giver sandede gydebanks. Er der gjort overvejelser om udsætning igen? Hvor er de store fisk?

Flemming: Vi prøver at gøre alt, hvad vi kan, og der bliver lavet rigtig meget i vores vandpleje i LFSO. Udsætning er lukket, og det er en fælles beslutning i KÅS.

Johan: Vi kan evt. lave en temadag omkring fakta vedr. vandpleje, udsætninger og store fisk med mere.

Jesper Bo: Dette er vores indgang til KÅS

Flemming: I kan altid skrive eller ringe til os, så vi kender jeres holdninger og kan tage dem med videre.

Allan: Hvor kommer alle de regnbuer fra i juni måned?

Flemming: Dambrugene.

Allan: Projekt Bilstrup sø, har I noget med det at gøre?

Flemming: Vi har været med til et møde, og vi er blevet orienteret om projektet.

Sigfred: De er klar til at handle med lodsejerne ifølge aviserne.

Formandens beretning blev godkendt af generalforsamlingen.

3. Fremlæggelse af regnskab for den forløbne år til godkendelse.

Referat:

Regnskabet blev fremlagt af kasserer Anders Hansen.

Johnny: Udgifter til Cardinalen?

Anders: Vi har nogle omkostninger til software, porto fra sidste år med mere. Udgiften vil forsvinde med tiden.

Regnskabet blev godkendt af forsamlingen

4. Behandling af indkomne forslag.

- I. Forslag fra bestyrelsen til vedtægtsændring af § 6:
Dato og dagsorden bekendtgøres på foreningens hjemmeside og via mindst 1 relevant socialt medie med mindst 20 dages varsel.

Referat:

Forslag om at tilføje vedtægterne med fiske-/medlemskortet der sendes ud til medlemmerne
Helge: Forslag - Skriv den næstsidste dag i november er der generalforsamling
Anders: Vi undersøger mulighederne.

Forslaget blev vedtaget.

- II. Forslag fra Anders Larsen til Fiskeregler på vores fiskevand i Karup Å:
At fiskesæsonen afkortes med en måned, så fiskesæsonen stopper med udgangen af september måned. For mig at se, er den kulinariske værdi stort set lig nul på dette tidspunkt og så vil det sikre overlevelse for flere gydefisk. Desuden vil det også være mere skånsomt for brinkerne langs å-strækkene, med en kortere sæson

Referat:

Flemming: Vi ønsker ikke afkorte sæsonen. Der må gerne være aktivitet ved åen bl.a. for at skræmme skarv, sæler og bæver.
Finn: Det kan ikke være LFSO, der lukker åen i en periode, det skal være i KÅS, der træffes beslutning herom.
Sigfred: Synes godt om ideen, og synes det er en god ide at gå en tur langs åen uden fiskestang.
Helge: Vi oplever ikke de samme 'sorte' fisk i oktober som før hen. Ved det sidste elfiskeri var der stadig blanke fisk imellem.

Forslaget blev ikke vedtaget.

5. Fastsættelse af kontingent.

Referat:

Bestyrelsen ønsker at fastholde det nuværende kontingent:

Seniorer: 1300,-
juniorer: 200,-
Passive: 300,-

Generalforsamlingen godkendte, at nuværende kontingent fastholdes i 2024.

6. Valg til bestyrelsen.

Referat:

- Valg af kasserer. På valg er Anders Hansen.
Anders blev genvalgt
- Valg af bestyrelsesmedlemmer. På valg er Kenneth Klokke, Peder Lundsgaard og Carsten Keis Fomsgård.
De blev alle tre genvalgt
- Valg af suppleanter. På valg er 1: Johnny Petersen. 2:
1. suppleant:
Johnny blev genvalgt
2. suppleant:
Bestyrelsen peger på Mads Hyldig Kristensen
Mads blev valgt

7. Valg af revisorer. På valg er Arne Kjølhede og Henning Larsen.

Referat:

Henning blev genvalgt
Arne modtager ikke genvalg
Nyvalgt er Johan

8. Eventuelt.

Referat:

Uddeling af pokaler m.m.
Storfanger: Owen Nemitz med en havørred på 9,2 kg og en meget fin beretning.

Martin: Hjemmesiden er værd at besøge. Under nyheder kan I se, hvad der sker. Samt statistik over fangster mm.

Claus: Ide at poste et link på Facebook, som henviser direkte til hjemmesiden.

Jesper Bo: Evt. en blok på hjemmesiden.

Peter: Det er svært at skrive direkte på LFSO's Facebook-side.

Henrik: Vi skal godkende, inden det bliver offentligt, for at forhindre opslag af upassende indhold.

Søren G: Er det rigtigt, at vi kan være 1000 mennesker sammen med den nye forening på fællesvandet?

Flemming: Vi tager en beslutning, når der er nyt.

Søren G: Vi kan godt presse lidt på for at få et mindre fiskepres.

Johnny: Vores eget vand skal vi selv fiske på.

Peter: Tror ikke der kommer så mange, er selv medlem i alle 3 foreninger.

Anders: Eksklusivitet, nogle vil fiske i Skjern Å, andre i øvre, mellem og nedre Karup Å. Og husk der er en musketered i KÅS om ikke at tage vand fra hinanden.

Jim: Er med i den nye forening og hører kun, at de vil samarbejde, der er ikke planer om at overrende LFSO-vand.

Flemming: Med i Holstebro er der 1250 medlemmer, her er der ingen problemer.

Jesper T: Den nye forening er med i forbundet, hvorfor kan vi ikke være det?

Flemming: Det er det enkelte medlems egen beslutning, om man vil være med i forbundet. Jeg kan kun anbefale, at man melder sig personligt ind.

Jørn: Forslaget må komme på til næste år.

Jesper Bo: Lad det være op til den enkelte.

Flemming: Afskedsgave til Johan efter 13 år i bestyrelsen.

Forslag, der ønskes behandlet på generalforsamlingen, skal tilstilles formanden skriftligt senest 14 dage før generalforsamlingen.

Kun medlemmer har adgang!

Bestyrelsen.